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 Interpelacja 14/2021                   

 
W sprawie koszenia terenów na Błesznie i trawników. 
 
 Na wniosek Rady Dzielnicy Błeszno zwracam się z interpelacją w sprawie wykoszenia 
terenów tzw. Łąk Błeszeńskich, na których myśliwi mogą polować na dziki. W przypadku 
wysokiej trawy jest to nie możliwe, a dziki wyrządzają coraz większe szkody i stanowią 
zagrożenie bezpieczeństwa.  
 Można również zaobserwować, że trawa wyrosła na terenach zielonych przy 
chodnikach do wysokości kilkudziesięciu centymetrów. Taka wysoka trawa stanowi zagrożenie 
dla kierowców, bo nie widać zwierząt przebiegających przez jezdnie. Wysoka nieskoszona 
trawa sprawia wrażenie, że w Mieście nie ma gospodarza, a wygląd i estetyka miasta są 
wartościami zupełnie pomijanymi.    
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